
Zápisnica č. 2/2010 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 22. 2. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Dušan Bakoš, Ľudovít 
Molnár, Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Ľudovít Petránsky, Oliver 
Moravčík, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

  
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Otvorenie reprezentačnej predajne STU na FCHPT STU (pror. Petráš) 
2. Úpravy dotácie STU z MŠ SR k 31.12. 2009 (rektor Báleš, kvestorka Žideková) 
3. Rozpočet STU na rok 2010 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠ SR (rektor Báleš, kvestorka 

Žideková) 
4. Zásady výberového konania na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských 

učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkcií profesorov a docentov 
a funkcií vedúcich zamestnancov – informácia o registrácii (pror. Finka) 

5. ITIC – informácia o stave zabezpečenia (pror. Finka) 
6. Výročná správa STU za rok 2009 – prvé čítanie (pror. Petráš) 
7. Vyhodnotenie Edičného plánu Nakladateľstva STU 2009 (pror. Petráš) 
8. Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
9. Stav nehnuteľného majetku STU (pror. Janíček) 
10. ÚZ Centrum akademického športu – správa o činnosti (pror. Janíček) 
11. Plán verejného obstarávania (pror. Janíček) 
12. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
13. Rámcové pravidlá doktorandského štúdia na STU (pror. Kalužný) 
14. Náležitosti záverečnej práce, kontrola jej originality a jej sprístupnenie (pror. Kalužný) 
15. Dodatok č. 3 k Študijnému poriadku STU (pror. Kalužný) 
16. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
(1) Úpravy dotácie STU z MŠ SR k 31.12. 2009 (rektor Báleš, kvestorka Žideková) 
(2) Rozpočet STU na rok 2010 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠ SR (rektor Báleš, kvestorka 

Žideková) 
(3) Zásady výberového konania na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských 

učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkcií profesorov a docentov 
a funkcií vedúcich zamestnancov – informácia o registrácii (pror. Finka) 

(4) ITIC – informácia o stave zabezpečenia (pror. Finka) 
(5) Výročná správa STU za rok 2009 – prvé čítanie (pror. Petráš) 
(6) Vyhodnotenie Edičného plánu Nakladateľstva STU 2009 (pror. Petráš) 
(7) Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
(8) Stav nehnuteľného majetku STU (pror. Janíček) 
(9) ÚZ Centrum akademického športu – správa o činnosti (pror. Janíček) 
(10) Plán verejného obstarávania (pror. Janíček) 
(11) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
(12) Rámcové pravidlá doktorandského štúdia na STU (pror. Kalužný) 
(13) Náležitosti záverečnej práce, kontrola jej originality a jej sprístupnenie (pror. Kalužný) 
(14) Dodatok č. 3 k Študijnému poriadku STU (pror. Kalužný) 
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(15) Návrh na udelenie Plakety STU prof. Snopkovi a TU Wroclaw. 
(16) Pracovná zdravotná služba – realizácia na STU (pror Finka) 
(17) Zásady udeľovania ocenenia rektora STU najlepším profesorom (pror. Finka) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/10/2009, 2/10/2009, 2/11/2009 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
K bodu 1 Otvorenie reprezentačnej predajne STU na FCHPT STU (pror. 

Petráš) 
  
Pror. Petráš: V priestoroch FCHPT STU bola slávnostne otvorené reprezentačná predajňa 

STU za účasti všetkých členov KR STU a členov redakčnej rady časopisu 
Spektrum. Predajňa bude otvorená v pracovných dňoch od 8:30 do 16:30. 

 
 
K bodu 2 Úpravy dotácie STU z MŠ SR k 31.12. 2009 (rektor Báleš, 

kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka STU 
Žideková: 

Predložila písomný materiál a podrobne komentovala jednotlivé položky 
v úprave dotácie na rok 2009. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/2/2010 
KR STU berie na vedomie informáciu o úprave dotácie STU z MŠ SR k 31.12.2009. 
 
 
K bodu 3 Rozpočet STU na rok 2010 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠ SR 

(rektor Báleš, kvestorka Žideková) 
  
Rektor Báleš: Uviedol tento bod rokovania informáciami z MŠ SR ako aj z SRK. 
Kvestorka STU 
Žideková: 

Kvestorka STU podrobne uviedla východiskové podklady pre nápočet dotácie 
ako aj metodiku MŠ SR, podľa ktorej sa postupovalo. Informovala, že STU 
má nárast dotácie v porovnaní s minulým rokom o 4,97 %. Ak však 
odpočítame štipendijné prostriedky a sociálnu kapitolu, tak reálna dotácia 
vzrástla o 2,7 %. Ďalej sa podrobne venovala jednotlivým položkám rozpisu 
pridelenej dotácie. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

V súvislosti s dotáciou dal nasledujúce otázky: 
− Opýtal sa na štipendiá doktorandov 
− Ako sa budú financovať licencie pre AIS a EIS 
− Koľko stojí prevádzka Nakladateľstva STU a  aká návratnosť sa 

predpokladá 
Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Uviedol, že u uvedeného rozpočtu FCHPT nevykryje ani havarijné situácie 
súvisiace s prevádzkou budov. Treba sa zamyslieť nad tým, ako ďalej na STU 
s nehnuteľným majetkom. Odpoveď rektora: Havarijné situácie sú všade 
nielen na FCHPT STU. 
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Dekan MTF 
STU Moravčík: 

Opýtal sa, či model 50-30-20% sa vzťahuje na vypočítané alebo skutočne 
pridelené prostriedky v minulosti. O použití pridelených prostriedkov 
navrhuje rokovať s dekanmi fakúlt a nie striktne ich obmedziť. Odpoveď 
kvestorky: na úrovni schválenej nie vypočítanej dotácie. 

Dekan SjF  
STU Šooš: 

Diskutoval o zápočte výkonov medzi fakultami, pre SjF neboli započítané 
všetky výkony. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Problémy sú v dohodách dekanov o platbách za výkony. V nevýhode je 
dekan, ktorý peniaze má dostať. 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

− Koeficient publikácií v triede C je v metodike neúmerne vysoký 
− Komplexná akreditácia je v rozpočte prakticky úplne negovaná 
− Model 50/30/20 % nie je vhodné aplikovať na vyrovnávanie 

pedagogických výkonov  
Dekan MTF 
STU Moravčík: 

Podporil stanovisko SvF STU ohľadom koeficientu za publikácie v triede C. 
Podobne je to aj s monografiami. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/2/2010 
KR STU schvaľuje jednomyseľne návrh dotácie na rok 2010 s pripomienkami.  
 
 
K bodu 4 Zásady výberového konania na obsadzovanie pracovných miest 

vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, 
funkcií profesorov a docentov a funkcií vedúcich zamestnancov – 
informácia o registrácii (pror. Finka)

  
Pror. Finka: Vysvetlil časové zdržanie na MŠ SR, v súčasnosti je už registrácia na MŠ SR 

podpísaná. 
 
Stanovisko KR STU č. 2/2/2010 
KR STU berie na vedomie informácie o Zásadách výberového konania na obsadzovanie 
pracovných miest VŠ učiteľov ... 
 
 
K bodu 5 ITIC – informácia o stave zabezpečenia (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomnú informáciu k tomuto bodu rokovania. V rámci hromadnej 

výmeny zamestnaneckých kariet je možné vydať aj kartu ITIC, ktorú si platí 
zamestnanec (ak prejaví záujem) – poplatok za ITIC sa obnovuje ročne. 
K uvedenému bude vydaný príkaz rektora. Technologicky sme na výmenu 
kariet pripravení. 

Dekan MTF 
STU Moravčík: 

Opýtal sa, či je zabezpečená kompatibilita kariet. Odpoveď je : áno 

 
Stanovisko KR STU č. 3/2/2010 
KR STU berie na vedomie informácie o výmene zamestnaneckých kariet a možnosti 
zamestnancov integrovať do tejto karty aj ITIC kartu. 
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K bodu 6 Výročná správa STU za rok 2009 – prvé čítanie (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál s návrhom Výročnej správy STU za rok 2009. 

Upozornil na časti, ktoré ešte nie sú kompletné a na dôslednú kontrolu 
všetkých číselných údajov uvedených v správe. Do konca budúceho týždňa 
(5.3.2010) je možné ešte doplniť resp. opraviť údaje správy. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/2/2010 
Vedenie STU berie na vedomie Výročnú správu STU za rok 2009 – 1. čítanie. 
 
 
K bodu 7 Vyhodnotenie Edičného plánu Nakladateľstva STU 2009  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál o naplnení edičného plánu na rok 2009, ktorý 

chápe ako situačnú správu. Materiál obsahuje výšku dotácie na vydávanie 
študijnej literatúry po jednotlivých fakultách a sledovaných položkách. 
Obsahuje aj výnosy z predaja vydanej produkcie. Z konkrétnych údajov 
vidieť veľké rozdiely medzi fakultami.  

 
Stanovisko KR STU č. 5/2/2010 
Vedenie STU berie na vedomie Vyhodnotenie edičného plánu Nakladateľstva STU 2009. 
 
 
Bod 8 bol stiahnutý z rokovania KR STU a bude prerokovaný na budúcom rokovaní. 
 
 
K bodu 9 Stav nehnuteľného majetku STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný prehľad o stave a úrovni vysporiadania nehnuteľného 

majetku STU. Informoval o postupe riešenia problémov na Trnávke a pri 
FCHPT STU. Upozornil, že treba dávať veľký pozor na zverejňovanie 
informácií. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/2/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave nehnuteľného majetku STU. 
 
 
K bodu 10 ÚZ Centrum akademického športu – správa o činnosti  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomnú správu o CAŠ STU. Jedná sa o pracovisko, ktoré si 

časom na svoju činnosť musí zarobiť. V súčasnosti sa rieši problém úhrady 
za športoviská používané na telesnú výchovu – pedagogický proces. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/2/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o ÚZ CAŠ STU. 
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K bodu 11 Plán verejného obstarávania (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál s návrhom Plánu verejného obstarávania STU na 

rok 2010. Na fakultách sú osoby zodpovedné za VO. 8.3.2010 bude 
aktualizácia plánu VO s tým, že budú vyčlenené položky VO, ktoré musia byť 
robené centrálne. 

Pror. Finka: V rámci EIS sa budú kontrolovať všetky objednávky a faktúry. 
 
Stanovisko V-STU č. 8/2/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o Pláne VO na rok 2010. 
 
 
K bodu 12 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Prorektor Janíček podal ústnu informáciu o priebehu stavby novej budovy 

FIIT STU. Sú pravidelné kontrolné dni, riešia sa problémy, požadované 
zmeny v interiéri budovy nesmú navýšiť rozpočet stavby. 

 
Stanovisko V-STU č. 9/2/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave výstavby novej budovy FIIT STU. 
 
 
K bodu 13 Rámcové pravidlá doktorandského štúdia na STU  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál obsahujúci rámcové pravidlá doktorandského 

štúdia na STU. Objasnil podrobnejšie niektoré časti pravidiel. Pre interných 
doktorandov neplatí harmonogram akademického roka. Diskusia sa týkala 
služobných ciest doktorandov. Požiadal o zaslanie písomných pripomienok 
k predloženému materiálu do 1 týždňa. 

 
Stanovisko V-STU č. 10/2/2010  
Vedenie STU berie na vedomie Rámcové pravidlá doktorandského štúdia na STU. 
 
 
K bodu 14 Náležitosti záverečnej práce, kontrola jej originality a jej 

sprístupnenie (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál Metodické opatrenie Náležitosti záverečnej práce, 

kontrola overenia originality a jej sprístupnenie. Podrobne vysvetlil spôsob 
realizácie kontroly originality. S implementáciou na STU už boli oboznámení 
príslušní prodekani fakúlt STU. Aj keď nebudú včas dodané protokoly 
z kontroly originality, budú záverečné práce obhajované v pôvodne 
plánovaných termínoch. V dobiehajúcom doktorandskom štúdiu (vedné 
odbory) do  31.12.2010 treba nielen obhájiť, ale aj udeliť titul vedeckou radou 
fakulty! 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Informoval sa ako to bude s doktorandskými prácami. Odpoveď: Bude to 
rovnako nielen s doktorandskými, ale aj habilitačnými prácami. Doktorandské 
aj habilitačné obhajoby bežia podľa plánu. Obhajovaná práca však musí byť 
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včas dodaná na kontrolu originality. 
Dekan FIIT  
STU Molnár: 

Za to, že príslušná práca nie je plagiát zodpovedá predovšetkým autor práce, 
prípadne jeho školiteľ. Predseda OK to však podpisuje, ale nemôže za to 
zodpovedať. 

 
Stanovisko V-STU č. 11/2/2010  
Vedenie STU berie na vedomie Náležitosti záverečnej práce a kontrola jej originality. 
 
 
K bodu 15 Dodatok č. 3 k Študijnému poriadku STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál Dodatok č. 3 k Študijnému poriadku STU. Úprava 

sa týka prestupu študentov z jednej VŠ na druhú a má nadväznosť na novelu 
zákona o VŠ. Na našej STU musí študent študovať najmenej 1 akademický 
rok. 

Dekan FIIT  
STU Molnár: 

Opýtal sa ako je to s prestupom študentov medzi jednotlivými fakultami na 
jednej univerzite. Odpoveď: zákon to nepripúšťa. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/2/2010 
KR STU schvaľuje Dodatok č. 3 k Študijnému poriadku STU. 
 
 
K bodu 5 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Predložil návrh na udelenie Plakety STU pre TU Wroclaw pri príležitosti 100. výročia 
jej založenia. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/2/2010 
KR STU schvaľuje návrh na udelenie Plakety STU pre TU Wroclaw pri príležitosti  
100. výročia jej založenia. 
 
2) Prorektor Kalužný: 

Oznámil termín promócií doktorandov – 21.6.2010 o 11:00 hod. 
 
3) Prorektor Finka: 

− Predložil písomný materiál, Etický kódex pracovníka STU. Upozornil na doplnený 
bod č. 10, ktorý nie: Zamestnanec STU nerealizuje mimopracovné činnosti, ktoré by 
boli v rozpore s týmto kódexom, poškodzovali dobré meno STU, alebo boli na úkor 
kvality a kvantity plnenia pracovných povinností na STU. 

− Informoval o realizácii Pracovnej zdravotnej služby na STU. 
− Predložil návrh na udelenie Plakety STU profesorovi, akad. Sochárovi a národnému 

umelcovi Ladislavovi Snopkovi pri príležitosti jeho životného jubilea 90 rokov. 
Dekan FA STU Petránsky podporil tento návrh. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/2/2010 
KR STU schvaľuje Etický kódex zamestnancov STU v Bratislave. 
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Uznesenie V-STU č. 5/2/2010 
KR STU schvaľuje udelenie Plakety STU profesorovi, akad. Sochárovi a národnému 
umelcovi Ladislavovi Snopkovi pri príležitosti významného životného jubilea za celoživotné 
dielo a mimoriadny prínos do slovenského umenia a za šírenie dobrého mena a rozvoj 
Slovenskej technickej univerzity v Bratislave. 
 
4) Prorektor Redhammer: 

− Informoval o počtoch podaných projektov aplikovaného výskumu z STU. Požiadal 
do 10.3.2010 dodať projektové zámery na výzvu končiacu 19.4.2010. Je potrebné 
zabezpečiť spolufinancovanie. 

− Informoval o účasti na oslavách 100. výročia založenia TU Wroclaw. 
 
 
5) Predseda AS STU Žalman: 

− Informoval o programe nasledujúceho rokovania AS STU. 
− V súvislosti s novelou zákona o VŠ bude upravený Štatút STU. Upozornil, aby aj 

štatúty fakúlt boli v tomto smere skontrolované a treba dať prípadné návrhy na ich 
úpravu. 

 
6) Predseda UOO STU Kovár: 

Informoval o priebehu konferencií odborových organizácií na fakultách. Univerzitná 
odborová konferencia prebehla za účasti rektora STU a zástupcov vedenia STU. 
Poďakoval im za účasť. 

 
7) Dekan FIIT STU Molnár: 

Nasledujúce rokovanie KRS TU dňa 22.3.2010  bude na FIIT STU v Bratislave spojené 
s prehliadkou novostavby FIIT STU. 

 
8) Dekan SjF STU Šooš: 

Poďakoval všetkým za účasť na vyhodnotení strojárskej olympiády. 
Rektor STU Báleš poďakoval dekanovi Šoošovi za veľmi úspešnú akciu a jej 
organizáciu. 

 
 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc. – dekan FCHPT STU 
 
 
prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ – prorektor STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


